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前言

　　本书面向高考，针对高中考生和教师专用。
在紧密结合时代和社会步伐的同时，本书还适应新时期高中教育的需求和发展。
在保全体例和知识点完善、试题全面的同时，本书更是年年更新，快捷的速度、准确的信息，来解读
高考的最新动向。
　　本书自出版以来，已发展成为高考品牌教辅，多年来受到师生广泛的欢迎，同时也及时吸取教师
和考生的广泛意见，并在结合多年实践经验的基础上精益求精，不断创新。
　　本套书目前已成为内容丰厚、试题全面、指导性强、体现最新、反映高考方向的强势高考大餐。
　　《高考关语——写碑与翻译》内容解读：　　2010年最新高考动向预报　　写作与翻译，题型与
往年变化不大。
　　当年最新高考写作与翻译试题　　掌握高考信息，了解高考最新试题，做到与高考同步。
　　历年各地高考写作与翻译试题　　掌握时代脉搏，记录年度高考动态和方向，体现考题发展之旅
。
　　热门英语考试最新走向链接　　掌握最新流行趋势，辅助高考能力提升和顺利过关，体现全球视
野。
　　透视试题，解读试题答案　　流自作者的汗水，以考生的思维，快速的角度，准确解读试题。
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内容概要

本书面向高考，针对高中考生和教师专用。
在紧密结合时代和社会步伐的同时，《高考英语:写作与翻译(第6版)》还适应新时期高中教育的需求
和发展。
在保全体例和知识点完善、试题全面的同时，《高考英语:写作与翻译(第6版)》更是年年更新，快捷
的速度、准确的信息，来解读高考的最新动向。
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章节摘录

　　Global Shortage of Fresh Water　　Water is an essential part of people's life. Everyday we use water for
drinking and washing; and inagriculture nad industry water is also needed in great quantity. We human beings
could not live without water.　　However, many people think we have plenty of water, and they are unaware of
the importance of water,which leads them to use water as much a they like. Cases of wasteful consumption of water
are very commonacross the country. Actually, we have to face a serious problem that water shortage has become
more and moreserious in many cities, including Beijing, Shanghai and other major cities. What has caused such
phenomenon？
 Ithink the reasons are as follows. Firstly, it is because of the huge population and the development of industry,
theamount of fresh water used is also growing rapidly. It is because water pollution is more and more
serious,including industrial wastes and poisonous gases, which make our environment in a worse condition.　
　Facing those problems what should we do？
On the one hand, in order to solve them, government shouldtake effective measures to save water. Fr example, city
government can stick more strictly to water-savingIJblicies through the readjustment of industrial structures and
advanced water-saving technology should beintroduced to new industrial projects. On the other hand, government
should also take effective measures toimprove public awareness about the need to save and protect water resources.
　　⋯⋯
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